
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-411 (19int00985) 
 
Datum indiening: 1-3-2019 
 
Onderwerp:  Meer dan halvering bibliotheek Heteren   
 
Naam indiener: Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Middels een memo moesten wij met stijgende verbazing kennisnemen van het voornemen 
van het college om de bibliotheek van Heteren meer dan te halveren. Daarnaast namen wij 
er ook kennis van, dat deze actie eerst uitgevoerd wordt om daarna pas met  OBGZ en de 
raad in gesprek te gaan. 
 
Onze vragen. 
  
1. Kan het college aangeven waarom eerst deze maatregel getroffen wordt alvorens met de 
OBGZ en de raad in overleg te gaan?  
 
2. Hoe heeft over deze maatregel overleg met de dorpsraad plaatsgevonden en wat was hun 
inbreng? 
 
3. Kan het college duiden hoe deze maatregel past in het traject naar een vitalere en 
levendigere kern als bedoeld in het traject “hart van Heteren”?  
 
4. Deelt het college de mening van BOB, dat met deze maatregel het voorzieningenniveau 
en de leefbaarheid in Heteren onaanvaardbaar wordt aangetast? 
 
5. Is het college het met BOB eens, dat door deze wijze van handelen de raad niet in staat is 
haar taak naar behoren uit te voeren? Sterker nog, worden door deze handelswijze de raad, 
de dorpsraad en de bewoners van Heteren en de OBGZ nog wel serieus genomen? 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen Overbetuwe (BOB) 
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